

## Southern California Chinese Baptist Fellowship Thanksgiving Dinner

Rev. Lester Ng

A Thanksgiving Dinner was held at the Empress Harbor Seafood Restaurant on December 13 2018. About 80 pastors, their wives and friends of the Southern California Chinese Baptist Fellowship attended. The gathering was very enriching. Dr. Martin Chien of Gateway Seminary led the group singing Christmas Carols and Rev. David Chi and wife provided Special Christmas Music. "Three wise men from the West": Dr. Ralph Neighbor III (CSBC Church Renewal Team Leader), Dr. Amos Lee (Executive Director of the Chinese Baptist Fellowship of the US and Canada) and Dr. Wilfred Chung (NAMB Chinese Ministry Ambassador) gave us brief words of wisdom and encouragement. The Association also provided gifts to the participants. During the gathering we presented Rev. Simon Mak a plaque on his retirement and celebrated Rev. Daniel Chan's birthday. It was a warm and unforgettable evening. We praise God for loving brothers and sisters, churches and the Chinese Baptist Fellowship who contributed the funds for this gathering. Thank you for your support.



## 南加華浸聯會牧者同工感恩餐會

吳志強牧師簡報

2018年眾牧者同工感恩餐會在12月13日順利地在翠亨村大酒樓舉行。這次餐會有將近80位的牧者、同工以及師母們出席參加。當晚節目豐富，有簡英材博士帶領我們唱起有勁的聖誕詩歌、祁少麟牧師師母帶給我們的雙重唱、“西方”三博士:Dr. Ralph Neighbour III (加州美南浸聯會-教會振興部隊長)、Dr. Amos Lee (李英柏牧師-美加華人浸信聯會總幹事)及Dr. Wilfred Chung (鍾定基牧師-北美差傳部華人大使)與我們分享簡短明智帶鼓勵性的話；大會也準備了豐盛的美食和禮品供應給每一位出席的來賓，節目當中還穿插了贈送給麥中堂牧師的榮休紀念牌和給陳東昇牧師的迷你生日蛋糕。晚會氣氛溫馨，節目緊湊，讓大家渡過了一個難忘的感恩餐會！很感恩有眾多有愛心的弟兄姐妹、教會以及美加華浸聯會贊助經費，使我們不至缺乏，謝謝大家的支持！

